
ΕΡΩΤΗΣΗ

Αθήνα, 27/09/2020

Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας

         

ΘΕΜΑ:  «Διαμαρτυρία κτηνοτρόφων από τους οικισμούς Λιβερά και Σιδερά και της 
κοινότητας Μαυροδεντρίου Κοζάνης για την κατασκευή φωτοβολταϊκου πάρκου 
στην περιοχή τους»    

Κύριε Υπουργέ, 

Κτηνοτρόφοι της περιοχής Λιβερών και Σιδερών Κοζάνης, μετά από επικοινωνία τους μαζί
μας,  εκφράζουν  την  έντονη  αντίθεσή  τους,  στην  τοποθέτηση  μεγάλης  δυναμικότητας
φωτοβολταϊκού πάρκου στην περιοχή τους. Πρόκειται, όπως υποστηρίζουν οι ως άνω, για
δημοτικές  χορτολιβαδικές  εκτάσεις  της  περιοχής  τους,  που χρησιμοποιούνται  σήμερα ως
βοσκότοποι  και  είναι  άκρως  απαραίτητες  για  την  ανάπτυξη  της  ήδη  υπάρχουσας
κτηνοτροφίας  στην περιοχής  τους.  Συνέχισαν  τις  σχετικές  διαμαρτυρείς  τους  οι  ανωτέρω
κτηνοτρόφοι, ενημερώνοντάς μας ότι, στην γειτονική κοινότητα Μαυροδεντρίου, του Δήμου
Κοζάνης,  υπάρχουν  σοβαρές  αντιδράσεις  των  κατοίκων,  σχετικά  με  την  εκμίσθωση
τεράστιων  δημοτικών  εκτάσεων  (1.100  στρεμμάτων,  περίπου,  του  χωριού  τους)  για  την
κατασκευή εντός αυτών, πάλι, φωτοβολταϊκού πάρκου.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός  ,  

1. Θα  σεβαστείτε  τις  αντιδράσεις  των  κτηνοτρόφων  της  περιοχής  Λιβερών  και  Σιδερών
Κοζάνης, μεριμνώντας καταλλήλως, ώστε η κατασκευή φωτοβολταϊκού πάρκου στην περιοχή
τους να μην βλάπτει την ανάπτυξη της ήδη υπάρχουσας κτηνοτροφίας στην περιοχή;
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2. Θα  σεβαστείτε  τις  αντιδράσεις  των  κατοίκων  της  κοινότητας  Μαυροδεντρίου  Κοζάνης
ώστε,  η  κατασκευή  φωτοβολταϊκού  πάρκου  στην  περιοχή  τους  να  μην  υποβαθμίσει
οικολογικά το τοπικό περιβάλλον και να μην βλάψει τα οικονομικά συμφέροντα των πολιτών
της ως άνω κοινότητας;

Ο ερωτών Βουλευτής

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ




